



ຂ່າວສານຈາກຜູ້ອໍານວຍການ

ທີ 2 ເມສາ 2021

ຂ້າພະເຈົ້າຂໍອວຍພອນໃຫ້ຊຸມຊົນໃນເຂດໂຮງຮຽນພວກເຮົາຈົ່ງມີຄວາມປອດໄພ, ມີສຸຂະພາບແຂງແຮງ, ພັກຜ່ອນ, ແລະ ມ່ວນຊື່ນກັບພັກລະດູໃບໄມ້ບົ່ງໃນອາທິດໜ້າ! ຂ້າງລຸ່ມນີ້ແມ່ນຂໍ້ມູນໃໝ່ໆທີ່ສໍາຄັນຫຼາຍຢ່າງ ກ່ຽວຂ້ອງກັບການວາງແຜນຕົກອາຄານຫລັກຂອງພວກເຮົາ, ກອງປະຊຸມສະພາບໍລິຫານການສຶກສາຄັ້ງຕໍ່ໄປ, ແຜນການເປີດໂຮງຮຽນໃໝ່ຂອງພວກເຮົາ ແລະ ບາງເຫດການທີ່ກໍາລັງຈະເກີດຂຶ້ນ.

ການວາງແຜນຕົກອາຄານຫລັກ

ໃນຂະນະທີ່ເຂດການສຶກສາ Banning Unified School ໄດ້ເຮັດວຽກຢ່າງດີໃນການຮັກສາຕົກອາຄານສິ່ງອໍານວຍຕ່າງໆ ຕົນເອງເປັນເວລາຫລາຍປີ, ໂຮງຮຽນ ແລະ ໂຄງລ່າງພື້ນຖານພວກເຮົາແມ່ນເກົ່າແກ່ຫລາຍ ແລະ ຕ້ອງການຄວາມເອົາໃຈໃສ່. ຄະນະໂຮງຮຽນ ແລະ ພາກສ່ວນບໍລິຫານເຂດໂຮງຮຽນ ກໍາລັງພົວພັນກັບຊຸມຊົນພວກເຮົາ ກ່ຽວກັບບັນຫາທີ່ສໍາຄັນນີ້ດັ່ງທີ່ພວກເຮົາວາງແຜນໄວ້ ສໍາລັບອະນາຄົດ.

ໃນຊຸມປີມື່ງມານີ້, ການລົງທຶນໃນການປັບປຸງສະຖານທີ່ສໍາຄັນໄດ້ຖືກຈໍາກັດ. ດຽວນີ້ພວກເຮົາຢູ່ຈຸດທີ່ຕົກອາຄານ ສິ່ງອໍານວຍໃນປະຈຸບັນຂອງພວກເຮົາອາດຈະກົດຂວາງຄວາມສາມາດພວກເຮົາໃນການໃຫ້ໂອກາດການຮຽນຮູ້ໃນສະຕະວັດທີ 21 ແກ່ນັກສຶກສາພວກເຮົາ. ພວກເຮົາຈະສ້າງແລະ ປັບປຸງໂຮງຮຽນພວກເຮົາໃຫ້ທັນສະ ໄໝ ແລະ ເພີ່ມໂຄງການທີ່ມີນະວັດຕະກໍາການປ່ຽນແປງ ເພື່ອໃຫ້ມີການແຂ່ງຂັນທາງດ້ານວິຊາການ ຄວາມເປັນມືອາຊີບ ແລະ ເພື່ອໃຫ້ນັກຮຽນ ແລະ ຊຸມຊົນພວກເຮົາມີລະບົບໂຮງຮຽນທີ່ມີຄຸນນະພາບ ແລະ ຢູ່ໃນລະດັບສາກົນ ຕາມທີ່ໂຮງຮຽນ Banning ສົມຄວນຈະໄດ້ຮັບ.

ພວກເຮົາຕ້ອງໄດ້ກວດກາຄວາມຕ້ອງການຂອງຕົກອາຄານ ແລະ ສິ່ງອໍານວຍຕ່າງໆຂອງພວກເຮົາ ແລະ ສ້າງແຜນແມ່ບົດ ເພື່ອແກ້ໄຂບັນຫາເຫຼົ່ານັ້ນ. ແຜນການປັບປຸງຕົກອາຄານຫລັກ ແມ່ນຈະລວມເອົາການບໍາລຸງຮັກສາ ແລະ ການດໍາເນີນງານທີ່ຊ່ວຍສ້າງສາຍສໍາພັນກັບຊຸມຊົນ, ຊັບພະຍາກອນມະນຸດ, ເຕັກໂນໂລຊີ, ການສຶດສອນ ແລະ ທຸລະກິດ. ມັນຈະຢູ່ກາຍເປັນແຮງຂັບເຄື່ອນ ຕາມທີ່ພວກເຮົາຈະກ້າວຂ້າມໄປສູ່ອະນາຄົດໂຮງຮຽນພວກເຮົາ.

ກອງປະຊຸມນັກສຶກສາ: ວັນທີ 10 ເດືອນເມສາ

ໃນວັນເສົາ ທີ 10 ເມສາ, ພວກເຮົາຈະຈັດກອງປະຊຸມສຶກສາສະພາບວິຫານຜ່ານທາງໄກຄັ້ງທີສອງ ສໍາລັບຕົກອາຄານ ແລະ ສິ່ງອໍານວຍຕ່າງໆ. ຈຸດປະສົງກອງປະຊຸມຄັ້ງນີ້ ແມ່ນເພື່ອແກ້ໄຂຄວາມຕ້ອງການດ້ານສຸຂະພາບ ແລະ ຄວາມປອດໄພຂອງພວກເຮົາ ສໍາລັບສະຖານທີ່ຮຽນທີ່ມີຄຸນນະພາບໃນທົ່ວເຂດໂຮງຮຽນ.

ກອງປະຊຸມຄັ້ງນີ້ຈະປະກອບມີການສົນທະນາ ແລະ ວາງແຜນຂັ້ນຕອນການຫັນເປັນທັນສະໄໝ ເພື່ອໃຫ້ພະນັກງານ ແລະ ນັກຮຽນພວກເຮົາໄດ້ເຂົ້າເຖິງບ່ອນເຮັດວຽກ ແລະ ສະຖານທີ່ຮຽນທີ່ມີຄຸນນະພາບ, ມີອາກາດສະອາດ, ແຫຼ່ງນໍ້າທີ່ມີຄຸນນະພາບ ແລະ ໂຄງລ່າງພື້ນຖານທີ່ປອດໄພ.

ງານໃນວັນທີ 10 ເມສາ ແມ່ນເລີ່ມແຕ່ເວລາ 9:00 a.m. ເຖິງ 12:00 p.m. ເຂົ້າຮ່ວມຜ່ານແອັບ Zoom, ກະລຸນາເຂົ້າໄປທີ່ <https://banning-k12-ca-us.zoom.us/j/83060023852?pwd=bVNHeGdib3VIRjVxQ3JENFk1NzdtZz09>.

ແຜນເປີດໂຮງຮຽນຄືນໃໝ່

ພວກເຮົາຈະສືບຕໍ່ສຸມໃສ່ແຜນການພວກເຮົາ ເພື່ອເພີ່ມລະດັບການສຶກສາສອນຕົວຈິງ ທີ່ພວກເຮົາມອບໃຫ້ແກ່ນັກຮຽນໃນລະດູຮ້ອນນີ້ ແລະ ໃນລະດູໃບໄມ້ຫຼິ້ນ. ໂດຍປະຕິບັດແນວທາງດັ່ງກ່າວ, ພວກເຮົາສາມາດຊ່ວຍຮັບປະກັນວ່າ ພວກເຮົາຈະປ້ອງກັນຄວາມປອດໄພຂອງນັກຮຽນພວກເຮົາ, ຮັກສາລະບຽບວິໄນດ້ານການເງິນທີ່ດີ ແລະ ສົ່ງຄຸນນະພາບຂອງຫລັກສູດການສຶກສາທີ່ສູງຂອງພວກເຮົາ.

ຂ້າງລຸ່ມນີ້ແມ່ນບາງຂໍ້ມູນໃໝ່ ແລະ ວັນທີທີ່ສໍາຄັນທີ່ຕ້ອງໄດ້ຮູ້ໄວ້ໃນຫລາຍເດືອນຕໍ່ຈາກນີ້:

- ໃນລະດູຮ້ອນນີ້, ພວກເຮົາຈະເປີດໂອກາດໃຫ້ນັກຮຽນໃນຊັ້ນຮຽນ K-8 ເພື່ອຫຼຸດການສູນເສຍໂມງຮຽນເນື່ອງຈາກພະຍາດລະບາດ. ພວກເຮົາຍັງຈະໃຫ້ທາງເລືອກໃນການກູ້ວົງເງິນ ສໍາລັບນັກຮຽນໃນຊັ້ນຮຽນທີ 9-11. ບັນດາຫລັກສູດນີ້ຈະດໍາເນີນໄປ ແຕ່ວັນທີ 22 ມິຖຸນາເຖິງວັນທີ 30 ກໍລະກົດປີ 2021.
- ພວກເຮົາຈະຕໍ່ອາຍຸປີຮຽນໃຫ້ນັກຮຽນຂອງພວກເຮົາໃນການສຶກສາພິເສດ, ຜູ້ທີ່ຈະສາມາດເຂົ້າຮ່ວມຫລັກສູດດ້ວຍຕົນເອງ ເລີ່ມແຕ່ວັນທີ 22 ມິຖຸນາຈົນເຖິງວັນທີ 19 ເດືອນກໍລະກົດ.
- ພວກເຮົາຈະເປີດໂຮງຮຽນພວກເຮົາຄືນໃໝ່ ສໍາລັບການຮຽນໃນຫ້ອງຮຽນຕົວຈິງ, ໂດຍມີທາງເລືອກ ສໍາລັບຮູບແບບການສຶກສາແບບປະສົມໃນວັນທີ 12 ສິງຫາ 2021. ນີ້ຈະເປັນການເລີ່ມຕົ້ນຂອງສົກຮຽນປີ 2021-22.
- ພັກຜ່ອນລະດູຮ້ອນແມ່ນວັນທີ 2-6 ສິງຫາ, 2021.
- ມື້ເປີດສອນຂອງພວກເຮົາ, ການພັດທະນາດ້ານວິຊາຊີບ ແລະ ວັນຄູກຽມກ່ອນເລີ່ມຕົ້ນສົກຮຽນຕໍ່ໄປຈະມີຂຶ້ນໃນວັນທີ 9-11 ສິງຫາ.

ເຫດການສໍາຄັນ

ສໍາມະນາດ້ານຄວາມປອດໄພ, ສຸຂະພາບຈິດ ແລະ ສຸຂະພາບ: ຄວາມໂສກເສົ້າ & ຄວາມວິຕົກກັງວົນ

ວັນອັງຄານ, ວັນທີ 20 ເມສາເວລາ 2:00 p.m.

ຮຽນຮູ້ເພີ່ມເຕີມ

ຈາກ Heart Performing Arts

ວັນຈັນ ແລະ ວັນພຸດ

ເບິ່ງໃບປິ້ວ ສໍາລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ

ສໍາມະນາການຮັບເບື້ອງບໍານານ ຈາກທາງໄກ ສໍາລັບພະນັກງານໂຮງຮຽນ Banning

ຄາດຄະເນວັນສຸກ, ວັນທີ 14 ເດືອນພຶດສະພາ, 4:30-6:00 p.m.

“ຢ່າເວົ້າວ່າບໍ່ເຄີຍ, ເພາະວ່າຂໍ້ຈໍາກັດ, ຄືຄວາມຍ້ານກົວ ມັກຈະເປັນພຽງແຕ່ພາບລວງຕາ. ຂ້ອຍເຄີຍເຊື່ອວ່າ ຖ້າເຈົ້າ
ເຮັດມັນ, ຜົນໄດ້ຮັບກໍ່ຈະເກີດຂຶ້ນ. ບາງຄົນຢາກໃຫ້ມັນເກີດຂຶ້ນ, ບາງຄົນບາດຖະໜາວ່າ ມັນຈະເກີດຂຶ້ນ, ຄົນອື່ນກໍ່ເຮັດ
ໃຫ້ມັນເກີດຂຶ້ນ. ”

- ໂມເຄິ້ນ ຈໍແດນ